

Public Transport

公共交通

Due to traffic congestion in previous years, we strongly discourage parking at this event. Please see the metro and bus routes below.

由于前几年交通堵塞的原因，我们强烈不建议您开车前来。请您查看以下地铁和公交信息。

The British School of Guangzhou, 983-3 Tonghe Road, Baiyun District, Guangzhou 510515, China

中国广东省广州市白云区同和路 983-3 广州英国学校 邮编：510515

Nearest metro station: Tonghe Line 3

最近的地铁站：3 号线同和站

From Tonghe exit D there is a bus stop on the main road. You can take one of the following buses:

同和站 D 出口有公共巴士站，您可以乘坐以下线路：

B6, 560, 504, 502, 747A, 792, 792A, 862B

Get off the bus at Nanhu Amusement Park (Nanhu Le Yuan), 3 bus stops from Tonghe. Cross the road and head towards the Nanhu Amusement Park through the car park. Keep to the left of the park's entrance. You will see a small lane leading to some local restaurants. Walk along for about 100m until the end of the lane. You will see the entrance to the School.

请在南湖游乐园站下车，离同和站仅有 3 个站。下车后请过马路，穿过停车场往南湖游乐园方向靠左边走。您会看见一条小路且路上有一家本地餐厅。请沿着餐厅继续往前走 100 米直至小路尽头。您就会看见学校的入口。

PLEASE CONTACT OUR SCHOOL'S BILINGUAL RECEPTIONISTS FOR FURTHER ASSISTANCE IF NEEDED

+86 (0)20 8709 4788

